
PROTOKÓŁ NR XLV/14 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 31 października 2014 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk - 

inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XLV Sesji Rady Gminy, przywitał 

Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 11 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach XLV 

Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

2. Radna Alina Gościk, 

3. Radny Wieczysław Gościk, 

4. Radny Włodzimierz Grycuk, 

5. Radny Jerzy Karpiuk, 

6. Radny Bronisław Kazberuk, 

7. Radny Andrzej Konończuk, 

8. Radna Taisa Lisowska, 

9. Radna Nina Markiewicz, 

10. Radna Joanna Sołowiej, 

11. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk wyłożony 

jest protokół obrad XLIV Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić 

poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany 

Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wnioskował o dodanie w punkcie 4 litery e – podjęcie uchwały 

w sprawie zamiany nieruchomości.  

 

(Na obrady dotarła Radna Anna Petelska) 

 

Przewodniczący Rady poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie, zadając pytanie: 
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„Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu 4e) podjęcie uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości?” 

Głosowało 12 radnych: 

Za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymujących się – 1 (Radna A. Petelska). 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

zaproponowane zmiany zostały wprowadzone do porządku obrad. Więcej żadnych zmian i wniosków do 

porządku obrad nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zmianami, a następnie poddał go 

pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 radnych. 

Za – 12,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XLV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych;  

b) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r.;  

c) udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego 

do rejestru zabytków; 

d) upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy;  

e) zamiany nieruchomości. 

5. Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Gródek, planów miejscowych i zagospodarowania przestrzennego Gminy Gródek.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014. 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2014 r. 

8. Sprawozdania komisji stałych Rady Gminy z działalności w 2014 r. 

9. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych składanych, stosownie do art. 24 h ustawy 

o samorządzie gminnym, Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy. 

10. Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2013 r. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

12. Sprawy różne.  
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13. Przyjęcie protokołu obrad XLIV Sesji Rady Gminy.  

14. Podsumowanie działalności w mijającej kadencji 2010-2014. 

15. Zamknięcie obrad.  

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została 

przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Ad.4a. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, że zamiana uchwały wynika 

z przeniesienia udzielenia dotacji Powiatowi na 2015 r. ze względu na konieczność wprowadzenia poprawek do 

dokumentacji technicznej. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLV/332/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4b. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek 

na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

Gminy Gródek na 2014 r. wraz z ich uzasadnieniem. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, że w załączniku nr 4 do projektu uchwały w tabeli  dotacji dla 

jednostek spoza sektora finansów publicznych w pkt. 9 należy uszczegółowić nazwę zadania na: „Parafia 

Prawosławna p.w. Św. Ap. Jana Teologa w Mostowlanach na dofinansowanie prac konserwatorskich na 

zabytkowym cmentarzu parafialnym położonym na działkach nr 214, 120 w Mostowlanach”. 

Żadnych pytań i uwag doi projektu uchwały nie zgłoszono. 

Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w zmian w budżecie 

Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLV/333/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4c. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków został dostarczony radnym 

wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały informując, że w dniu 7 sierpnia 2014 r. 

do Urzędu Gminy wpłynął wniosek Parafii Prawosławnej w Mostowlanach o udzielenie dotacji na prace 

konserwatorskie na cmentarzu parafialnym w Mostowlanach, który wpisany jest do rejestru zabytków.   

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLV/334/14 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanego 

do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4d. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Marta Popławska – podinspektor Urzędu Gminy omówiła projekt uchwały, który dotyczył 

upoważnienia Wójta do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację 

umowy, co w konsekwencji umożliwi podpisanie umowy przyznania pomocy na realizację projektu 

„Utworzenie placów zabaw w Pieszczanikach i Waliłach-Stacji w gminie Gródek”. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0 wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia 

Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLV/335/14 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego 

prawidłową realizację umowy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4e. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości został 

dostarczony radnym przed dzisiejszymi obradami i wprowadzony został podczas ustalania porządku 

dzisiejszych obrad. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Mirosława Iwona Gościk – inspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zamiany 

nieruchomości została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLV/336/14 w sprawie zamiany nieruchomości stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gródek została dostarczona radnym przed rozpoczęciem dzisiejszych 

obrad. 

 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, że „podstawą wykonania takiej analizy i oceny jest art. 

32 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, zgodnie z którym oceny 

dokonuje Wójt Gminy poprzez analizę zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy, ocenę postępów 

w opracowywaniu planów miejscowych i opracowanie wieloletniego programu ich sporządzania w nawiązaniu 

do ustaleń studium, z uwzględnieniem decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego o znaczeniu 

krajowym i wojewódzkim, powiatowym i gminnym, na terenach zamkniętych, decyzji o ustaleniu warunków 

zabudowy, zezwoleń na realizację inwestycji drogowych oraz wniosków w sprawie sporządzenia lub zmiany 

planów miejscowych. Wynik takiej analizy Wójt przedstawia, co najmniej raz w czasie trwania kadencji, 

Radzie Gminy po uzyskaniu opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, w celu podjęcia 

uchwały w sprawie aktualności studium i planów”. 

Agata Bielska – podinspektor Urzędu Gminy przedstawiła analizę zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym gminy Gródek oraz wnioski z analizy. Odczytała również protokół z posiedzenia Gminnej 

Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej w Wasilkowie z dnia 30.10.2014 r.: 

„Gminna Komisja Urbanistyczno-Architektoniczna w Wasilkowie w składzie: 

Przewodniczący – Wiesław Zawistowski 

Beata Grzegorczyk-Andrejczuk 

Sławomir Kakareko 

Krzysztof Sarna, 

działając na podstawie art. 32 ust. 2 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz 

porozumienia zawartego w dniu 29.10.2014 r. pomiędzy Burmistrzem Wasilkowa a Wójtem Gminy Gródek, 

po zapoznaniu się ze szczegółowo opracowaną analizą zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy 

Gródek, opiniuje pozytywnie przedstawione materiały. Komisja podziela wnioski dotyczące całościowego 

podejścia do problematyki planowania przestrzennego, które w tej analizie znalazło odzwierciedlenie 

w zamiarze sporządzenia kompleksowego opracowania ekofizjograficznego dla całej gminy Gródek.” 

  

Radny Włodzimierz Grycuk stwierdził, że wykonanie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego jest bardzo kosztowne, dlatego w ubiegłych latach wykonywaliśmy takie plany na konkretne 

działki i obszary w oparciu o wnioski osób zainteresowanych. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, że obowiązkiem nowej kadencji Rady Gminy będzie 

opracowanie nowego studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Gródek, 

ze względu na zmianę przepisów i jego częściową nieaktualność. 

Więcej żadnych uwag do przedstawionej analizy nie wniesiono. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 

głosowanie jawne. 
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Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie aktualności 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Gródek” i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Gródek została podjęta. 

 

(Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Gródek oraz uchwała Nr XLV/337/14 w sprawie aktualności 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Gródek” i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Gródek stanowią kolejno załączniki nr 11 i 12 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

w roku szkolnym 2013/2014 została dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Radny Jerzy Karpiuk zwrócił uwagę, że wyniki egzaminu w szkole podstawowej są bardzo 

słabe. Prosił o wyjaśnienie tak słabych osiągnięć naszych uczniów. 

Anna Grycuk – Dyrektor Zespołu Szkół wyjaśniła, że dzieci ze Szkoły Podstawowej często 

nie są świadome konsekwencji podchodząc do egzaminu. Uważają, że jest to zwykły sprawdzian a nie 

ważny w ich życiu egzamin. Nie mają motywacji do nauki, bo czy napiszą go dobrze czy źle to i tak 

przejdą do następnej klasy czy gimnazjum. Inaczej jest w większych miastach, gdzie gimnazjów jest 

wiele i od wyniku egzaminu zależy, do którego dany uczeń się dostanie. 

Więcej żadnych pytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2013/2014 została przyjęta. 

 

(Informacja o stanie realizacji zadań o światowych w roku szkolnym 2013/2014  stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności 

w 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

W oparciu o powyższe Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

z działalności w 2014 r. zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2014 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad.8. 
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Radna Alina Gościk przedstawiła sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych  z działalności w 2014 r. 

Radna Maria Wróblewska przedstawiła sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

z działalności w 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag do sprawozdań nie wniesiono. 

W oparciu o powyższe Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdania komisji stałych Rady Gminy 

z działalności w 2014 r. zostały przyjęte. 

 

(Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych oraz sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa stanowią kolejno załączniki nr 15 i 16 do protokołu) 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym została 

dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy przedstawiła informację w sprawie oświadczeń majątkowych 

i poinformowała, że „Podlaski Urząd Wojewódzki pismem z dnia 17.07.2014 r. powiadomił, 

że Przewodniczący Rady i Wójt Gminy oświadczenia majątkowe za 2013 r. złożyli w ustawowym terminie 

i żadnych uwag do złożonych oświadczeń nie wniesiono. Na dzień sporządzenia niniejszej informacji, 

tj. 23.10.2014 r. o wynikach analizy przesłanych oświadczeń majątkowych poinformował również Naczelnik 

Pierwszego Urzędu Skarbowego w Białymstoku, który nie stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniu 

Skarbnika Gminy oraz pracownika Urzędu Gminy upoważnionego do wydawania decyzji administracyjnych 

w imieniu Wójta Gminy. Ponadto w dniu 27.10.2014 r. do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Naczelnika 

Drugiego Urzędu Skarbowego w Białymstoku, zgodnie z którym w oświadczeniach radnych Rady Gminy oraz 

innych osób zobowiązanych  na podstawie art. 24 h ust. 3 pkt 3 ustawy nie stwierdzono nieprawidłowości”.  

Żadnych pytań i uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

W oparciu o powyższe Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja w sprawie oświadczeń 

majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym została przyjęta. 

 

(Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, pismo Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Białymstoku z 22.10.2014 r., pismo Naczelnika Pierwszego Urzędu 

Skarbowego z 11.09.2014 r. oraz pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego z 17.07.2014 r. stanowią kolejno załączniki nr 17, 18, 

19 i 20 do protokołu) 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy 

Gródek podjętych w II półroczu 2013 r. została dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. 
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 Żadnych pytań i uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek 

podjętych w II półroczu 2013 r. została przyjęta. 

 

(Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2013 r. stanowi załącznik nr 21 

do protokołu) 

 

Ad.11. 

 Radny Andrzej Konończuk prosił o przedstawienie na jakim etapie jest realizacja projektu „Internet 

szansą rozwoju mieszkańców Gminy Gródek” i zapytał czy wykonanie opracowania ekofizjograficznego 

dla całej Gminy jest konieczne, ponieważ poniesie to za sobą kolejne koszty. 

 Monika Gościk – inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, że obecnie z realizacją Projektu jesteśmy 

na etapie przygotowywania dokumentacji technicznej pozwalającej na budowę linii światłowodowej oraz 

przyłączy radiowych, która ma być ukończona do 31 grudnia bieżącego roku. Ponadto opracowywane 

są harmonogramy i materiały szkoleniowe dla Beneficjentów, które mają rozpocząć się na przełomie roku. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że konieczność wykonania opracowania 

ekofizjograficznego wynika z przepisów ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym i muszą nim być objęte 

tereny całej gminy poza lasami, a ponadto Najwyższa Izba Kontroli zarzuciła nam jego brak podczas ostatniej 

kontroli. 

 Radny Włodzimierz Grycuk w nawiązaniu do zrealizowanego remontu ul. Chodkiewiczów zwrócił 

uwagę, że część wjazdów została wykonana aż do ogrodzeń posesji a część tylko do połowy.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że inwestycję zrealizowano w oparciu o dokumentację 

techniczną przygotowywaną przez Powiat Białostocki a wjazdy wykonane zostały do granic pasa drogowego. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz wyraził nadzieję, że w nowej kadencji Rady Gminy ulegać będą 

poprawie kolejne odcinki dróg na terenie gminy. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.12. 

 Krystyna Sawicka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej apelowała do Radnych 

i Sołtysów o zgłaszanie do Ośrodka przypadków osób potrzebujących, zwłaszcza w okresie zimowym. 

 Radna Anna Petelska poinformowała, że na drodze za Piłatowszczyzną w stronę Nietupy jest ogromna 

wyrwa i należy zgłosić to do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 Radna Maria Wróblewska prosiła o włączenie oświetlenia ulicznego przynajmniej do godz. 23:00, 

ze względu na pracownice sklepu Lewiatan, które dopiero o tej porze wracają z pracy a jest całkowicie ciemno. 

 Radny Włodzimierz Grycuk poinformował, że w 20 listopada w GCK ma odbyć się bezpłatne 

szkolenie dla rolników w zakresie stosowania środków chemicznych, które organizuje Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego. 

 Radny Janusz Cimochowicz stwierdził, że posadzenie drzew wzdłuż drogi przy zalewie 

w Zarzeczanach było złym pomysłem, bo liście będą spadać do wody. 



 10 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że posadzono je w dużej odległości i problem z liśćmi 

nie powinien występować. Dodał, że drzewa dadzą trochę cienia w okresie letnim dla mieszkańców 

i przyjeżdżających turystów w upalne dni. 

Radna Joanna Sołowiej prosiła o uwzględnienie w 2015 r. wykonania oświetlenia ulicznego 

na ul. Szkolnej. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że przy projektowaniu oświetlenia na ul. Pogodnej 

i Słonecznej uwzględniony zostanie nieoświetlony odcinek ul. Szkolnej. 

 Irena Suprun – Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Załukach podziękowała Radnym 

Rady Gminy i Wójtowi za dotychczasowe wsparcie dla szkoły i punktu przedszkolnego. 

 Anna Grycuk – Dyrektor Zespołu Szkół w Gródku również złożyła Radnym i Wójtowi 

podziękowania za wsparcie dla szkoły, dobre warunki nauczania, boisko i plac zabaw. Wszystkich obecnych 

zaprosiła również na Święto Szkoły w dn. 7 listopada 2014 r. 

 Zbigniew Awdziej – Komendant Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach podziękował 

Radnym i Wójtowi za coroczne wsparcie finansowe Straży Granicznej. 

 Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.13.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego na stole 

protokolarna protokołu XLIV Sesji Rady Gminy. 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLIV/14 Sesji Rady Gminy z 8 października 2014 r.” 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół XLIV 

Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.14. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy podsumował działalność w mijającej kadencji 2010-2014. 

 

(Podsumowanie działalności w mijającej kadencji 2010-2014 stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLV Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji 

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLV Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 62) wymienione poniżej: 
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1. projekt porządku obrad (kart 2); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 4); 

6. uchwała nr XLV/332/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych 

(kart 1); 

7. uchwała nr XLV/333/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. (kart 10); 

8. uchwała nr XLV/334/14 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie 

i restauratorskie zabytku wpisanego do rejestru zabytków (kart 1); 

9. uchwała nr XLV/335/14  w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania 

wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy (kart 1); 

10. uchwała nr XLV/336/14 w sprawie zamiany nieruchomości (kart 1); 

11. analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Gródek (kart 14); 

12. uchwała nr XLV/337/14 w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gródek” i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na terenie gminy Gródek (kart 2); 

13. informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 (kart 6); 

14. sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek w 2014 r. (kart 1); 

15. sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Gródek w 2014 r. (kart 3); 

16. sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w 2014 r. 

(kart 1); 

17. informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (kart 2); 

18. pismo Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Białymstoku z 22.10.2014 r. (kart 1); 

19. pismo Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Białymstoku z 11.09.2014 r. (kart 1); 

20. pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego z 17.07.2014 r. (kart 1); 

21. informacja w sprawie realizacji uchwały Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2013 r. (kart 3); 

22. podsumowanie działalności w mijającej kadencji 2010-2014 (kart 3). 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


